
КІРОВОГРАДСЬКА ОБЛАСНА РАДА

Постійна комісія
з питань житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

ВИСНОВКИ

Від 15 вересня 2022 року № 112

м. Кропивницький

Про інформацію управління Служби безпеки 
України в Кіровоградській області щодо 
неефективного використання коштів  ОКВП 
“Дніпро-Кіровоград”

Відповідно до статті 47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”, Регламенту Кіровоградської обласної ради, обговоривши інформацію
управління  Служби  безпеки  України  в  Кіровоградській  області  щодо
неефективного використання коштів  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, заслухавши
з  даного  приводу  заступника  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Омелькіна  О.М.,  яким  зазначено  про  те,  що  ОКВП  «Дніпро  –
Кіровоград» не закупило жодного кВт год електричної енергії у ТОВ «ВІМК»
за  ціною  ринку  електроенергії  на  рівні  350,209  коп./кВт  год  без  ПДВ  та
корегувало ціну ринку електричної енергії, відповідно до даних приведених на
сайті  ДП  «Оператор  ринку»  (https://www.oree.com.ua),  чим  повністю
дотрималось  умов  укладеного  Договору  та  одного  із  основних  принципів
здійснення публічних закупівель - максимальна економія та ефективність. Крім
того, у період з 01.11.2021 року по 29.11.2021 року «Постачальником останньої
надії» ДПЗД «Укрінтеренерго» здійснювалось постачання електричної енергії
ОКВП  «Дніпро  –  Кіровоград»  у  зв’язку  із  закінченням  строку  дії  раніше
укладеного договору про постачання електричної енергії від № 63-007/21 від
13  вересня  2021  року,  що  був  укладений  з  урахуванням  обставин,  що
передбачені  абзацом  3,  пунктом  3,  частини  2,  ст.  40  Закону  України  «Про
публічні закупівлі».

Оскільки було двічі відмінено процедури відкритих торгів UA-2021-10-
11-008547-b та UA-2021-08-31-005747-a з причини подання в них менше двох
тендерних пропозицій, протягом листопада 2021 року постачання електричної
енергії  проводилось  постачальником  останньої  надії  відповідно  до  ст.  64
Закону про ринок електричної енергії за ціною 4,78665 грн. без ПДВ.

Виходячи  із  зазначеного,  враховуючи,  що  дане  питання,  порушене
управлінням  Служби  безпеки  України  в  Кіровоградській  області,  спірне,  за



словами представників ОКВП “Дніпро-Кіровоград” перевірок з даного приводу
не  було,  а  постійна  комісія  обласної  ради  не  має  повноважень  щодо
розв’язання такого роду питань та перевірки наведених даних обома сторонами
спірного питання, беручи до уваги висновки постійної комісії обласної ради з
питань власності від 16 лютого 2022 року № 200 з даного питання,

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ
ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:

1. Інформацію взяти до відома.

2. Рекомендувати голові обласної ради доручити контрольно-ревізійному
відділу  виконавчого  апарату  обласної  ради  за  результатами  опрацювання
інформації від управлінням Служби безпеки України в Кіровоградській області
та  від  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  підготувати  висновок  на  предмет
наявності/відсутності  підтвердження  неефективного  використання  коштів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, який довести до відома постійної комісії обласної
ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва та використа-
ння природних ресурсів і  направити для розгляду постійній комісії  обласної
ради з питань власності з метою вирішення порушеного питання по суті.

Голова постійної комісії Юрій ДРОЗД


